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Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

Za službu v Domove sociálnych služieb  platím €/deň pri pobytovej forme celoročnej: 

 

celodennú stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant a večera) 7,15 €/deň 

     
ubytovanie (bývanie) 1,134 €/ deň    pomoc pri odkázanosti    3,32 €/deň 

 

 

suma úhrady za vecné plnenia spojené s ubytovaním a s užívaním spoločných priestorov   

10 €/ mesiac 

 
 

upratovanie  0,50 €/deň                    pranie, žehlenie, údržba bielizne a šatstva  0,50 €/ deň             

    

                                                      celková úhrada za mesiac  388,12 € 

   



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

Za službu v Domove sociálnych služieb  platím €/deň pri pobytovej forme týždennej: 

 

celodennú stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant a večera) 7,15 €/deň 

 

     
ubytovanie (bývanie) 1,134 €/ deň    pomoc pri odkázanosti    3,32 €/deň 

 

suma úhrady za vecné plnenia spojené s ubytovaním a s užívaním spoločných priestorov   

10 €/ mesiac 

 
 

upratovanie  0,50 €/deň                    pranie, žehlenie, údržba bielizne a šatstva  0,50 €/ deň             

                                                         celková úhrada za mesiac  287,28 € 

   



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

Za službu v Domove sociálnych služieb platím €/deň pri ambulantnej: 

 

 

                                

 

stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant )          5 €/deň 

 

 

                                                       
 

pomoc pri odkázanosti 1,52 €/deň             upratovanie 0,40 €/deň  

 

 

 

suma úhrady za vecné plnenia spojené s užívaním spoločných priestorov 10 €/ mesiac 

 

 

 

                                      celková úhrada za mesiac  162,24 € 

 

 



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

Za službu v Domove sociálnych služieb  platím €/deň pri ambulantnej do 4 hod: 

 

                                

 

stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant )             5 €/deň 

      
pomoc pri odkázanosti 1,14 €/deň   upratovanie  0,30 € /deň  

 

 

suma úhrady za vecné plnenia spojené s užívaním spoločných priestorov  10 €/ mesiac 

 

 

                                                celková úhrada za mesiac  151,68 € 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

 

Strava €/deň pri diabetickej diéte  

 

 

 

                             stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant, večera, druhá večera )            8,15 €/deň 

 

 

Strava €/deň pri šetriacej diéte  

 

                                

 

stravu ( raňajky, desiata, obed, olovrant, večera )            8,15 €/deň 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 
Cenník za používanie vlastného elektrospotrebiča v DSS Šintava  

 

   2,00 €/mesiac 

 

 

• 1,00 €/mesiac   1,00 €/mesiac 

•  

   1,00 €/mesiac 

 

 

 0,10€/deň   2,00 €/mesiac 



 
 

Evidenčné číslo: 

 
PP01M01Z10 – C  

vizualizovaná Cenník  poskytovanej sociálnej služby v DSS Šintava 
 ľahko čitateľný text  

 

1,00 €/mesiac 0,10 €/deň 

0,10 €/deň  1,00 €/mesiac 

 

 

• 5,00 €/mesiac 

 

 

iné spotrebiče – 0,50 €/mesiac 

                                           


